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Konzultováno: Projednáno v Radě Ústeckého kraje: 

  usnesení číslo: 242/118R/2016 

dne: 

17. 8. 2016 

hlasování: 

pro 

10 

proti 

0 

zdržel se 

0 

Předáno OOKÚ: Expedováno: 

23. 8. 2016   

Přílohy:  

1. Výzva Vládě ČR a Ministerstvu dopravy ČR ve věci problematiky dopravních staveb 
v Ústeckém kraji 

Návrh na usnesení:  

Zastupitelstvo Ústeckého kraje po projednání 

A )  s c h v a l u j e  
Výzvu Vládě ČR a Ministerstvu dopravy ČR ve věci problematiky dopravních staveb 
v Ústeckém kraji dle přílohy č. 1 tohoto materiálu; 

B )  u k l á d á  
Oldřichu Bubeníčkovi, hejtmanovi Ústeckého kraje, zaslat Výzvu Vládě ČR a Ministerstvu 
dopravy ČR ve věci problematiky dopravních staveb v Ústeckém kraji dle přílohy č. 1 
tohoto materiálu; 



 

2 

Termín: 23. 9. 2016 

Důvodová zpráva:  

Na jednání Zastupitelstva Ústeckého kraje dne 27. 6. 2016 proběhla v rámci projednání bodu 
Činnost Rady Ústeckého kraje diskuze k problematice dopravních staveb v Ústeckém kraji, 
zejména pak ke stavu přípravy a realizace nedokončených úseků D7, kde vzhledem k problémům 
v oblasti zjišťovacích řízení vlivů na životní prostředí (EIA) hrozí další oddálení plánovaných 
termínů dokončení. Krajští zastupitelé vyjádřili nesouhlas s tímto stavem vzhledem k narušování 
rozvoje Ústeckého kraje a problematického získávání dalších investorů do průmyslových zón 
s tím, že problematika se nedotýká pouze D7, ale i dalších dopravních staveb na území kraje.  

Zastupitelstvo Ústeckého kraje proto uložilo radě kraje zpracování materiálu k problematice 
dopravních staveb, který by definoval nejpodstatnější problémy v oblasti dopravní infrastruktury 
kraje a jeho předložení do jednání krajského zastupitelstva v září 2016, přičemž materiál by byl 
podkladem pro následné zaslání výzvy Vládě ČR a Ministerstvu dopravy ČR k neprodlenému 
řešení problémů. 

Rada Ústeckého kraje projednala materiál na jednání dne 17. 8. 2016. 
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